
 
 

 

 

Protokoll från styrelsemöte 2013-08-27 i Sollefteå 
Närvarande: 

Roger Svensson, Lasse Eriksson, Curt Dahlberg, Kent Sjödahl, Marie Eriksson och Carl-

Gerhard Lindberg. 

    
§1.  Roger hälsade oss välkomna och öppnade mötet. 

 

§2.  Dagordningen godkändes. 

 

§3.  Till sekreterare för mötet valdes Kent. 

 

§4.  Föregående protokoll föredrogs och godkändes och lades till handlingarna. 

 

§5.  Rapporter: 

       Alpint. Lars Eriksson efterlyser efterträdare till Alpina Kommittén. Utbildningsträffar 

       med information om ”Lärgruppstimmar” planeras. 

 

       Kansliet påbörjar flytt till Sollefteå Alpinas lokaler i Hallstabacken. Klart i november. 

 

       Längd: Ingen representant närvarande men vetskap, om att RUIF och Sollefteå Skidor 

       slagits ihop och att ett fysläger i Höga Kusten området förekommit där deltagarna 

       erbjudits halva priset på startavgiften till HK-Maraton, fanns hos närvarande ledamöter. 

 

§6.  Curt efterlyser ny kassör. Bokslutet klart månadskiftet sept.-okt. Prelimenärt bokslut 

       visar på en förlust med - 2 178,94. Väntar dock på tävlingsbeskattningspengar från två  

       backhoppningsklubbar. 

 

§7  Systemet med lärgruppstimmar upplevs av styrelsen som problematisk. Fler redovisade   

      timmar ger lägre ersättning per timme, då den totala summan för lärgruppstimmar inte  

      ökar med antalet redovisade timmar. Detta ger ett sämre samarbete mellan klubbar när det  

      kommer till lägerplanering. Vid den kommande videokonferensen kommer vi att ta upp 

      frågan och kräva en konsekvensanalys från Förbundet. 

 

§8.  Ang. planering av årsmöte, beslutades att bjuda in förbundets ansvarige för SKI cross. 

       Skidgalans sponsring ansvarar C-G Lindberg, K. Sjödahl och R. Svensson för. 

       Konstituerande styrelsemöte kommer att hållas direkt efter årsmötet där också 

       alla stipendier kommer att utdelas. Därefter finns möjlighet till underhållning och dans 

       till Svenne Rubins orkester. 

 



§9.  Övriga frågor: Diskuterades bristfällig närvaro av ledamöter med rapportansvar för olika  

       grenar. Beslutades att valberedningen får kolla med sittande ledamöter ang. vidare  

       intresse att delta i styrelsens arbete. Kanske kan frågan om ersättare från resp. kommitté 

       när ordinarie ledamot har förhinder för deltagande, tas upp på årsmötet. 

 

§10. Nästa möte beslutades till den 17 sept. kl. 18.30 på kansliet. 

 

§11. Roger tackade närvarande ledamöter och avslutade mötet kl. 21.00. 

 

 

 

 

 

Kent Sjödahl    Roger Svensson 

Sekreterare:    Justerare: 

                   
 


